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فرماندار فردیس:
انتزاع کامل شهرداری فردیس

از کرج ضروری است

انتزاع کامل شهرداری فردیس از کرج ضروری است فرماندار 
فردیس از مسئولان استان البرز خواست موضوع انتزاع کامل 
شهرداری فردیس از کرج را فراموش نکنند و خدمات رسانی 

به ساکنان فردیس به حاشیه نرود.
به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایرنا ابوالفضل اینانلو 
اداری شهرستان فردیس،  روز یکشنبه در نشست شورای 
اسلامی کمک  در مجلس شورای  مردم  نمایندگان  افزود: 
کنند تا موضوع استقلال شهرداری فردیس هر چه سریع تر 

به سرانجام برسد.
فرماندار فردیس همچنین به پروژه بیمارستان فردیس اشاره 
کرد و افزود: این پروژه با پیشرفت فیزیکی ۴۰ درصدی همراه 
است و امیدواریم در سال ۹۸ شاهد بهره برداری از آن باشیم .
اینانلو با اشاره به جمعیت متراکم ۶۰۰ هزار نفری شهرستان 
فردیس، گفت: راه اندازی شبکه فاضلاب شهری از اهمیت 
بالایی برخوردار است و امید داریم بتوانیم با همکاری سرمایه 

گذاران بخش خصوصی در این راستا اقدام کنیم.
به گفته اینانلو طبق مصوبه هیات وزیران تقسیمات کشوری، 
مرز بندی میان شهرستان های کرج و فردیس انجام می شود.

وی با اشاره به لزوم پیگیری دستور استاندار البرز مبنی بر 
فردیس،  شهرستان  زیبادشت  صنعتی  ناحیه  اندازی  راه 
خاطرنشان کرد: با راه اندازی این ناحیه شاهد افزایش اشتغال 

زایی و رونق تولید  خواهیم بود.

مهرداد تیموری

قصه تکراری و ملال آور از دست دادن مدیران 
لایق و کارشناس و کاردان در استان ما دیگر 
از فرط گفتن به نخ نما شدن رسیده و دیگر 
آن چنان در برابر آن بی حس و بی حال شده 
ایم که گاهی حتی در حد خبر هم اصحاب 
رسانه نمی خواهند آن را پوشش دهند چه 
برسد به اینکه تحلیل کنند. انتصاب ها و اخراج 
ها و حمایت های بدون توجیه و توضیح که 
حتما از ما بهترانف از آن سر در می آورند و 
ما شهروندان یک لاقبا را چه به این جسارتا 
که فی المثل بخواهیم بدانیم برای چه، مدیری 
که در زمان تصدی امور از سویش کارها به 
روال بوده و مردم هم راضی، باید به یکباره از 
کار برکنار شود! البته از حق نگذریم دوستان 
مسئول در ابقاء و حمایت از مدیرانی که در 
ناکارآمدی و به جان آوردن مردم  مهارت های 
ویژه دارند! سنگ تمام گذاشته اند و دست 
ما  قهاری دارند و هر چقدر هم که  فرضا 
رعایا فریاد بزنیم و ناخن به صورت بکشیم که 
دارد خانه خرابمان می کند؛ دوستان مسئول 
محکم و طبق تمامی موازین اصولی و دقیق 
آن مدیر خانه خراب  برداشتن  از  مدیریتی 
کن )!( جدا امتناع ورزیده و کلیه مسائل به 
وجود آمده را سهوی )!( دانسته و به بهترین 

شکل ممکن به زیر فرش هدایت می کنند! که 
البته ما ممنونیم... چرا که به قول قدیمی ها 
انسان در سختی و مشقت و مصیبت است که 
ساخته می شود و حتما این مسئولان محترم 
با این نیت پشت سر این مدیران ناکارآمد که 
از تصدی بر مسئولیتشان عاجزند ایستاده اند 
تا ما در این کوران مصائب و رنج ها و بدبختی 

ها آبدیده شویم! 
اما خوب از آن جایی که گاهی آن چنان دل 
این  از  بعضی  از  توامان  جگرمان  و  سینه  و 
آوردن ها و برداشتن های مدیران بدون در نظر 
داشتن نظر ما رعایای دعاگوی حضرات اعلام  
به سوزش و درد می اید که نمی توانیم دیگر 
سرمان را طبق عرف و وظیفه زیر آب کنیم و 
فریاد بکشیم دل به دریا زدیم و خواستیم این 
ناپرهیزی را کنیم تا شما عزیزان هم استانی 
بدانید گاهی چه بر سرمان می آورند و چه 
چیزهایی را از دست داده ایم و چرا کلان شهر 
کرج نسبت به کلان شهرهای دیگر کشور شبیه 

مناطق محروم و کم برخوردار دیده می شود.
»سیروس  که  بود  پیش  وقت  چند  همین 
شفقی« را با یک حرکت فوری و مبتدیانه از 
فرمانداری کرج به دلیلی که اصلا قرار نیست 
ما بدانیم )!( برکنار کردند و ما هم هاج و واج 
مانده بودیم که کسی با آن سوابق کم نظیر 
از  تحصیلی و دانشگاهی در داخل و خارج 
کشور و مدیریتی درخشان در استان گیلان 
و استان البرز  را که بودنش سرچشمه بسیاری 
از خدمات و جلوگیری از بسیاری از صدمات 
به شهر و استانمان شده بود و حتی تا انتخاب 
شورای شهر به عنوان شهردار کرج رفته بود؛ 

چرا از استانمان می رانند؟

کلی فکرهای ناجور داشت مثل خیلی های 
دیگر در باب این فرد به سرمان می زد که 
ناگهان خبر رسید ایشان با حکم  وزیر کشور 
فرماندار لنگرود شده و دوباره به دیار میرزا، 
همان جایی که از آن جا برای مدیریت به 
استانمان دعوت شده بود، برگشته و در آن 
جا بر سردست گرفته شده؛ چرا که از سوابق 
کم نظیر مدیریتی ایشان در زمان تصدی امور  
مردم آن دیار خاطره ها دارند و قدر گوهری 
دست  به  دوباره  را  بودند  داده  دست  از  که 

آوردند را به جا آورده بودند.
البته وظیفه ماست که به مردم خوب و شریف 
استان گیلان بابت این انتصاب تبریک بگوییم 
هرچند خوب می دانیم آن ها خودشان می 
دانند چه گوهری به دست آورده اند اما بغض 
و عصبانیت خود را هم نمی توانم پنهان کنم 
که چرا باید استان ما دوباره و بازهم هم دوباره 

یک انسان شریف و یک مدیر لایق را به خاطر 
کشمکش های جناحی از دست بدهد و یک 
استان را از داشتن چنین انسان مدیر و مدبر 
و تحصیلکرده، محروم کنند. علی ایحال ما 
هم خوشحالیم که توانایی مدیریتی ایشان در 
جای دیگر از این وطن سپنتا و برای هموطنان 
دیگری از این سرزمین پرگهر به خدمت در 
ناراحتی و غیض خود را هم نمی  اما  آمده 

توانیم از این محرومیت بزرگ پنهان کنیم.
علی النهایه انتصاب جناب سیروس شفقی را 
به عنوان فرماندار لنگرود به ایشان هموطنان 
خوبمان در استان گیلان تبریک می گوییم  
به  مقال  این  دادن  ادامه  آن جایی که  از  و 
سوختن بیشتر دلمان می انجامد به همین 

شعر اکتفاء می کنیم که:
قدر زر زرگر شناسد قدر گوهر گوهری 
قدر طب را کی بداند هر دل بی گوهری
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مدیرعامل بانک توسعه صادرات گفت: حذف 
چهار صفر با توجه به اینکه ایران در شرایط 
باعث سهولت در معاملات  تورمی قرار دارد، 
و افزایش ارزش پول می شود البته بسیار مهم 
است که با حذف صفرها به دنبال ایجاد ثبات 

اقتصادی باشیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی صالح آبادی 
و  صادرکنندگان  با  هم اندیشی  جلسه  در 

بازرگانان استان البرز که روز گذشته در اتاق 
بازرگانی البرز برگزار شد، اظهار کرد: حضور در 
استان های مختلف و برقراری تعامل تنگاتنگ با 
صادرکنندگان از اولویت های هیات مدیره بانک 

توسعه صادرات است.
وی ادامه داد: با حضور در استان های مختلف 
امکان گفت و شنود مستقیم با صادرکنندگان 
فراهم می شود و از این طریق مشکلات و موانع 

پیش روی صادرات در مناطق استان با نگاه 
موشکافانه تری بررسی و اقدامات لازم برای رفع 

آنها اتخاذ می شود.
مشکل  عمده  به  اشاره  با  صالح آبادی 
صادرکنندگان البرزی توضیح داد: افزایش نیاز 
ریالی یکی از دغدغه های صادرکنندگان البرزی 
است و بر این اساس می طلبد تسهیلات ریالی 

تولیدکنندگان بیشتر شود.
این مسئول ابراز کرد: بانک توسعه صادرات تا 
کنون ۲۲۰ میلیارد تومان تسهیلاتی ریالی و 
البرز  در  ارزی  تسهیلات  یورو  میلیون   ۱۱۶
پرداخت کرده است که به دنبال افزایش این 

رقم در سال جاری هستیم.
ارزی  اسکناس  خصوص  در  گفت:  وی    
می کنند،  کشور  وارد  صادرکنندگان  که 
شود  خریداری  که  است  این  انتظارشان 
که بر مبنای تفاهمی که با بانک مرکزی 
صورت گرفته، این آمادگی را داریم که ارز 
حاصل از صادرات را به نرخ آزاد و نرخ روز 
به هر میزانی که باشد، خریداری کنیم و 
در همان روز ریال این خرید را به حساب 

صادرکنندگان واریز کنیم.
اوصاف  این  با  داد:  توضیح  آبادی  صالح 
صادرکنندگان به راحتی می توانند ارز حاصل از 
صادرات خود را در بخش اسکناس وارد کنند و 

به نرخ روز بفروشند.

مدیرعامل بانک توسعه صادرات گفت: در بخش 
صادرات  از  حاصل  ارز  هم  ارزی  حواله های 
از کشور داریم  در حساب هایی که در خارج 
می توانیم ارز آنها را دریافت کنیم و جابجایی 

ارز را برای آنها صورت دهیم.
وی اظهار کرد: هم بانک و هم صرافی بانک 
توسعه صادرات این آمادگی را دارند که ثبت 
کشور  از  خارج  از  که  واحدهایی  سفارشات 
واردات مواد اولیه دارند را برای تامین ارز مورد 

نیاز صورت دهند.
این مقام مسئول اظهار امیدواری کرد که تعامل 
با صادرکنندگان البرزی بیشتر از قبل شود تا 

بتوانیم خدمات مناسبی به آنها ارائه دهیم.
صادرات  وضعیت  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
ایران  کرد:  اظهار  بینان  دانش  محصولات 
و  فناوری  حوزه  در  مطرح  کشورهای  جزو 
تکنولوژی های دانش بنیان است و بیش از ۱۰۰ 
این حوزه  میلیون دلار هم سال گذشته در 

صادرات داشته ایم.
صالح آبادی ادامه داد: با توجه به این حجم این 
نوع صادرات آمادگی داریم تسهیلات بیشتری 

به این حوزه اختصاص دهیم.
مدیرعامل بانک توسعه صادرات گفت: در حال 
حاضر برای هر خریدی که انجام می دهیم باید 
حجم زیادی از پول را صرف کنیم و این روند 

در کشورهای توسعه یافته دنیا مرسوم نیست.

صالح  آبادی:

حذف چهار صفر از پول ملی مبادلات را آسان می کند

نخود هر   آش
مدیر مدیره خیلی مدیره!

بسیار  هستم  مدیری  بنده 
و  مومن  و  پاکدست  بسیار 
ارزشمند  مبانی  به  معتقد 
خیلی  اسلامی.  جمهوری 
جدی  خودم  کار  در  هم 
کنم  می  تلاش  و  هستم. 
همه کارها را به خوبی انجام 
دهم. اصلا نیت کرده ام، در حسن انجام کار، سرآمد همه 
مدیران باشم. فقط گاهی اشتباه می کنم که خوب البته 
انسان جایز الخطاست. مثلا یک نمایشگاهی که سالهاست 
اجرا می شود و سابقه خوبی هم دارد برگزار می کنم و 
نام آن را اولین نمایشگاه می گذارم. یا مثلا بودجه ای را 
به کاری اختصاص می دهم که لزومی به انجام آن نیست. 
یا کارهای انجام شده در زمان مدیران قبلی را زیر سوال 
می برم و کارهای خودم را پررنگ می کنم. البته منظورم 
اصلا بی ارزش کردن کار دیگران و درشت کردن کارهای 
خودم نیست اینها همه سهوی است و اشتباهاتی است که 
از هر انسانی یا از هر مدیری ممکن است سر بزند. اصلا 
هم مهم نیست که بومی محل مدیریت خودم نیستم، و 
فقط چندماهی است که از یک جای دور به اینجا آمده 
ام. به هر حال مهم این است که مدیران شایسته باشند 
که من هستم. آنقدر شایسته ام که هر اشتباهی هم در 
تصمیم گیری ها و کارهایم دارم، مدیران بالادستی من 
به سهوی بودن آن ایمان دارند و از من تمام قد دفاع 
می کنند. زیردستانم هم هر روز جلوی اتاق من صف 

می کشند و یکصدا فریاد می کنند:
مدیر مدیره خیلی مدیره!

و من آن مدیر هستم

دکتر علی  ساجدی
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کدام محلات تهران برای زنان
امن تر است؟

نتایج و یافته های اطلس کیفیت زندگی در تهران نشان 
می دهد، زنان در منطقه های ۱۲، ۱۳ و ۱۸ کم ترین میزان 

رضایت را از امنیت محله خود در طول روز دارند.  

به گزارش دنیای هوادار به نقل از شهرنوشت،  به تازگی معاونت 
اجتماعی شهرداری تهران پژوهشی درباره ارزیابی کیفیت 
زندگی در کلانشهر تهران انجام داده و یافته های این پژوهش 
را در قالب »اطلس کیفیت زندگی شهر تهران« منتشر کرده 
است. در این پژوهش ۴۵ هزار و ۶ پرسشنامه بین ساکنان 

محله های مناطق ۲۲ گانه تهران توزیع شده است.
رضایت  میزان  بررسی  به  پژوهش  این  از  مهمی  بخش 
شهروندان تهرانی از امنیت زنان در طول روز پرداخته است. 
درواقع امنیت زنان و دختران در روز در هنگام تردد در محله 
به عنوان یکی از مولفه های احساس امنیت محله در پیمایش 
رصد کیفیت زندگی مطرح شده است. آن طور که این یافته ها 
نشان می دهد میانگین رضایت شهروندان تهرانی از امنیت 

زنان و دختران در محله، در طول روز ۶۸ از ۱۰۰ است.
بیشترین میزان رضایت شهروندان از امنیت زنان در محله در 
روز در مناطق ۱، ۲۱ و ۳ است، در حالی که ساکنان منطقه 
های ۱۲، ۱۳ و ۱۸ کمترین میزان رضایت را ابراز کرده اند. در 
بین محله های شهر تهران بیشترین میزان رضایت از امنیت 
زنان در روز در محله های اوین و نیاوران )منطقه ۱(، آپادانا 
)منطقه ۶(، غزالی )منطقه ۲۱( و نفت )منطقه ۱( وجود دارد.
در مقابل در محله های تهران ویلا )۲(، امام زاده یحیی )۱۲(، 
مرزداران شرقی )۲(، هرندی )۱۲( و بعثت )۱۶( کمترین 
میزان رضایت ابراز شده است. در ۳۳۵ محله بررسی شده، 

نمره رضایت ۳۰۰ محله بالاتر از حد متوسط است.

قوانین دوچرخه سواری در پایتخت 
به روزرسانی می شود

لزوم  از  مدیر سیستم حمل و نقل پاک شهرداری تهران 
با  هم زمان  دوچرخه سواری  قوانین  به روزرسانی  و  تدوین 

توسعه دوچرخه سواری خبر داد.

از ایسنا، یعقوب آزاده دل  به گزارش دنیای هوادار به نقل 
در  دوچرخه سواری  شدن  قانونمند  لزوم  به  اشاره  با 
»ممنوعیت  بر  مبنی  راهور  پلیس  اطلاعیه  به  پایتخت، 
تردد دوچرخه سواران در خطوط ویژه« اشاره کرد و گفت: 
و  دوچرخه  که  می دهد  نشان  دغدغه  این  خوشبختانه 

دوچرخه سواری به چشم آمده است.
او گفت: دوچرخه سواران، برای این که از سرعت و امنیت 
بیشتری برخوردار شوند وارد خطوط می شوند. می بایست 
با توسعه دوچرخه سواری در تهران بحث تدوین  هم زمان 

قوانین و به روزرسانی مقررات موجود انجام شود.
مسیر  توسعه  روی  به  باید  این که  بیان  با  آزاده دل 
در  گفت:  گیرد،  انجام  بیشتری  اقدامات  دوچرخه سواری 
حال حاضر ۷۰ کیلومتر مسیر دوچرخه در داخل شهر و ۷۰ 

کیلومتر نیز در مسیرهای تفریحی بوستان ها موجود است.
او جای سوال است که چرا دوچرخه سواران از همین مسیرهای 
موجود نیز استفاده نمی کنند و حریم ها را رعایت نمی کنند؛ 
گفت: یکی از دلایل عمده پارک موتورسیکلت یا تردد آن ها 
در مسیر ویژه دوچرخه است که راکب دوچرخه سوار مجبور 

می شود از سطح سواره استفاده کند.
مدیر سیستم حمل و نقل پاک شهرداری تهران با بیان این که 
ابتدا می بایست مسیر دوچرخه را افزایش داد و قانونمند کردن 
آن ها را پیش گرفت، گفت: پلیس نیز می بایست نظارت خود را 
افزایش داده و دوچرخه سوارانی را که از مسیر خارج می شوند را 

مجاب کند تا از مسیر تعبیه شده شان حرکت کنند.
او در مورد پیشنهاد شماره گذاری دوچرخه ها و نصب پلاک 
با بیان این که دوچرخه وسیله نقلیه محسوب نمی شود که 
پلاک داشته باشد،  گفت: حتی اگر حادثه ای نیز رخ دهد 
می توان به دلیل شتاب پایین دوچرخه ها، همان جا راکب 

دوچرخه را مورد بازخواست قرار داد.

روزنه

نسترن کیوان پور
Nastaran.keyvanpour

@gmail.com

از  از شهرهای جهان  بسیاری  در  خیابان ها 
تعلقِ  حسِ  که  هستند  هویت زایی  عناصر 
شهروندان را نیز می توان با ساماندهیِ آن ها 
داد.  افزایش  سکونت شان  محلِ  شهرِ  به 
متاسفانه بسیاری از خیابان های قدیمیِ کرج 
از شرایط مطلوبی برخوردار نیستند؛ این در 
حالی ست که توجه به احیای آن ها می تواند 
گامی ارزشمند در راستای رسیدن به تعلق 

شهری باشد.
خیابان شهید بهشتی یکی از خیابان های اصلی 
از  مهمی  بخش  فقراتِ  عبارتی ستون  به  و 
محلاتِ کرج است که متاسفانه عدم زیباسازی 
استانداردسازیِ آن سبب شده که صدای  و 
رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک 

شورای شهر کرج درآید.
معاون  با  نشستی  در  حاجی قاسمی  مهدی 

حمل ونقل و ترافیک شهرداری کرج خیابان ها 
را نمادِ هویتی شهرها دانست و گفت: »معاونت 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری باید توجهِ 
مانند شهید  این قبیل خیابان ها  به  ویژه ای 

بهشتی داشته باشد.«
طراحی پیاده رو، طراحیِ مبلمان شهری زیبا، 
طراحیِ جداره ها و سیستم روشنایی پیاده روها، 
اصلاح بلوک عابر پیاده و مناسب سازیِ معبر 
جهت استفاده ی معلولان و جانبازان از جمله 
مواردی بود که حاجی قاسمی به آن ها تاکیدِ 

ویژه داشت.
طبق گفته ی محمدرضا احمدی نژاد؛ معاون 
حمل ونقل و ترافیک شهرداری کرج طرح هایی 
بهشتی  شهید  خیابان  استانداردسازی  برای 

پیشنهاد شده که در حالِ بررسی است.
این اولین بار نیست که مهدی حاجی قاسمی به 
اوضاعِ خیابان های کرج انتقاد می کند. چندی 
پیش تعدادِ بالای سرعت گیرها به عنوانِ یک 

انتقادِ مهم از سوی او مطرح شده بود.
گفت:  نیز  خصوص  این  در  حاجی قاسمی 
»آرام سازیِ ترافیک روش های مختلفی دارد 
بدترین  در  را  بدترین روش  ما  متاسفانه  اما 
شرایط انتخاب کرده ایم. سرعت گیرهای کرج 
برای شهروندان واقعا آزاردهنده است. ممکن 

رانندگی  تخلف  شهروندان  از  تعدادی  است 
داشته باشند اما چرا باید یک میلیون و نیم 
جمعیت شهر را به حسابِ آنان مجازات کنیم؟! 
این روش  برای آرام سازی ترافیک شایسته ی 

کرج نیست.«
و  حمل ونقل  عمران،  کمیسیون  رئیس 
ترافیک تاکید کرد: »قطعا برای جانِ مردم 
استانداردهای  باید  اما  هستیم  قائل  ارزش 
یک کلانشهر را نیز رعایت کنیم. ۴۰ میلیارد 
تومان برای روکش آسفالت هزینه می کنیم 
اما باز هم سرعت گیر در مسیر قرار می دهیم! 
۵۰ میلیارد تومان پلُ می سازیم اما سه تا 
این  می کنیم!  تعبیه  آن  روی  سرعت گیر 
نشان می دهد دیدگاه و نگرشِ ما به هیچ وجه 

صحیح نیست.«
برخی  با  سلیقه  اختلافِ  به  حاجی قاسمی 
اشاره  راهور  پلیس  مانند  ذی ربط  نهادهای 
که  شده  دیده  موارد  »برخی  گفت:  و  کرد 
شهرداری در حال انجام روکش آسفالت بوده 
و پلیس راهور اجازه ی ادامه ی کار بدونِ نصبِ 

سرعت گیر نداده است.«
اشاره کرد و  نیز  بحثِ زیست محیطی  به  او 
ادامه داد: »آزبستی که از ترمز وسایل نقلیه 
مخرب  بسیار  سلامتی  برای  می شود  ایجاد 

است و تعداد بالای سرعت گیرها نیز استهلاکِ 
خودروها را در پی دارد که با این اوضاعِ گرانی، 

به ضررِ شهروندان خواهد بود.«
رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک 
در پایان با بیان اینکه شورای شهر کرج به عبور 
»اگر  گفت:  دارد  تاکید  سنتی  روش های  از 
شهرداری بخواهد طبق روال گذشته حرکت 
کند و در هر معبرِ اصلی  دست انداز نصب کند، 
نیاز به روکشِ مجددِ آسفالت نیست. بهتر است 

به ساماندهیِ معابرِ داخلِ محلات بپردازد.

حاجی قاسمی انتقاد کرد:

سرعت گیر؛ بدترین روش برای آرام سازی ترافیک!
خیابان شهید بهشتی وضعیت مطلوبی ندارد

فروش  سانفرانسیسکو  المللی  بین  فرودگاه 
بطری های پلاستیکی یک بار مصرف را ممنوع 
اعلام کرده است و این حرکت از ۲۰ آگوست 

به مرحله اجرا در خواهد آمد.

جدید  قانون  این  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
و  کافه ها  فرودگاهی،  رستوران های  مورد  در 

ماشین های فروش کالا اجرا می شود. مسافران 
باید بطری های آلومینیومی یا شیشه های آب با 

قابلیت مصرف دوباره خریداری کنند.
داگ یاکل؛ سخنگوی فرودگاه سانفرانسیسکو  
گفت: ممنوعیت استفاده از پلاستیک بخشی از 
یک برنامه گسترده برای کاهش انتشار کربن، 
کاهش مصرف انرژی و میل به صفر رساندن و 

کاهش میزان زباله ها تا سال ۲۰۲۱ است.
به آمار مصرف چهار میلیون بطری  با توجه 
پلاستیکی آب که سالانه در فرودگاه فروخته 
در  مهم  گامی  میزان  این  کاهش  می شوند 
کاهش آلودگی ناشی از پلاستیک های یکبار 

مصرف است.
فرودگاه  این  فروشندگان  حاضر  حال  در 

موظفند فقط ظروف یکبار مصرف ساخته شده 
از مواد بازیافتی ارائه دهند.

مایکل لوین؛ مدیرعامل شرکتی که نظارت بر 
بازار مزارع را بر عهده دارد اظهار کرد: فروشندگان 
فرودگاه از مدتی قبل این موارد را رعایت کرده اند، 
اما اجرای این قانون در مورد فروش بطری های 

پلاستیکی قدری دشوار است.

 ۲۷۰۰« گفت:  راه وشهرسازی  وزیر  معاون 
محله در قالب ۱۴۱ هزار هکتار با جمعیت 
بالغ بر ۲۰ میلیون نفر همزمان در سطح 

با  غیررسمی  سکونتگاه های  در  کشور 
بافت های فرسوده و میانی زندگی می کنند.« 
پژمان  محمد  هوادار،  دنیای  گزارش  به 

گفت: »یک چهارم مردم کشور در وضعیت 
نارسایی ها،  که  هستند  محله ای  نامطلوب 
ناهنجاری ها، کمبودها و مخاطراتی زندگی 

آنها را تهدید می کند؛ بنابراین همه ارکان 
حاکمیت باید با همدلی زندگی این افراد را 

بهبود ببخشند.«

٢٠ میلیون نفر در بافت های فرسوده زندگی می کنند

جدید  دستورالعمل  یک  کشور  وزارت 
درخصوص نحوه احراز سکونت شهرداران در 
محل خدمت خود به استانداران سراسر کشور 

ابلاغ کرد.

به گزارش دنیای هوادار، اگرچه در حال حاضر 
درمحل  مناطق  مدیران  زندگی  برای  الزامی 
ابلاغیه  اخیرا  اما  ندارد،  وجود  شان  خدمت 
جدیدی از سوی وزارت کشور به استانداران 
تمامی  تکلیف  درخصوص  کشور  سراسر 
شهرداران برای حضور در محل سکونت خود 
شهری  کارشناسان  از  برخی  است.  رسیده 
معتقدند از این الگو نیز می توان برای شهری 
همچون تهران که هر منطقه آن جمعیت و 
اطراف  کوچک  شهرهای  از  بیش  مساحتی 

تهران دارد، استفاده کرد.

سال ها پیش زمانی که مدیران شهری پایتخت 
هر کدام از گوشه ای از کشور انتخاب می شدند، 
یکی از اعضای شورای شهر تهران با گلایه از 
این موضوع گفت: برخی از شهرداران زمانی 
گردند  باز  خود  خانه های  به  می خواهند  که 
راه منزل را گم می کنند. این کنایه بیشتر بر نا 
آشنایی شهرداران مناطق از حوزه تصمیم گیری 
و مدیریت شان تاکید داشت. اما همچنان این 
گرفته  جدی  تهران  شهرداری  در  موضوع 
نمی شود. اینکه محل سکونت شهردار در محل 

مدیریت اش چه میزان به آشنایی با چالش ها 
و مشکلات محله و حضور به موقع در زمان 
دیدگاه  از  است.  روشن  دارد،  تاثیر  بحران، 
کارشناسان شهری شهرداران منطقه یا عنوان 
قانونی شان مدیران منطقه زمانی بهتر متوجه 
ترافیک، کثیفی معابر، خاموشی کوچه ها، نبود 
سرانه های خدماتی و فضای سبز می شوند که 
خود نیز در کنار مردم این مشکلات را حس 

کنند.
زهرا نژاد بهرام عضو هیات رئیسه شورای شهر 

تهران در این رابطه معتقد است: در مصوبات 
پیش بینی  موضوعی  چنین  آیین نامه ها  و 
استقبال  پیشنهاد  این  از  اما  است،  نشده 
می کنم به شرطی که محاسن و معایب آن 
کارشناسی  کار  از  پس  و  شوند  شناسایی 
درخصوص آن تصمیم گیری شود. وی ادامه 
بدون  اجرایی  دستورالعمل های  اگر  داد: 
پشتوانه مطالعاتی تهیه شوند، پس از مدتی 
کنار گذاشته می شوند.  به گفته نژاد بهرام این 
پیشنهاد می تواند در مدیریت مناطق تاثیر گذار 
باشد، شهرداری که شهردار منطقه یک است 
اما در منطقه ۱۴ زندگی می کند، نسبت به 
شهرداری که در همان منطقه زندگی می کند، 
احتمالا کمتر از مشکلات منطقه آگاه است. 
به طور مثال اگر برفی بیاید بیشتر درجریان 

جزئیات مشکلات ساکنان منطقه است.

ابلاغیه جدید وزارت کشور به تمامی شهرداران؛

در محل سکونت خود مدیریت کنید!

اجرای روشی جالب برای حفظ محیط زیست

ممنوعیت فروش بطری های پلاستیکی در یک فرودگاه
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حناچی خبر داد؛
ارائه لایحه چابک  سازی شهرداری 

تهران به شورای شهر

شهردار تهران در مورد موضوعات مختلفی از جمله ورود 
شهرداری به مسکن استیجاری، سفر شش روزه یکی از 

مدیران شهرداری به سوییس توضیحاتی را ارائه کرد.
پیروز حناچی در حاشیه  به گزارش »دنیای هوادار«، 
جلسه امروز شورای شهر با حضور در جمع خبرنگاران با 
بیان اینکه امروز برای ارائه لایحه دو فوریتی انتشار اوراق 
مشارکت برای توسعه حمل و نقل عمومی به شورای 
شهر آمدیم، گفت: در بودجه ۹۷ و ۹۸ تامین منابع از 
طریق اوراق مشارکت پیش بینی شده است که بر همین 
اساس برای تکمیل خطوط سه، چهار و شش و هفت 
ارائه شده  اتوبوسرانی این لایحه دو فوریتی  همچنین 
است که خوشبختانه به تصویب رسید و ضمن تشکر 
از اعضای شورای شهر امیدواریم با اولویت خرید حداقل 

هزار اتوبوس این اوراق نهایی شود.
در  که  می کند  تلاش  دولت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
شهرداری  به  مشارکت  اوراق  منابع  تامین  راستای 
رئیس  معاونان  و  اقتصاد  وزیر  کند،اظهارکرد:  کمک 
جمهوری از انتشار این اوراق مشارکت حمایت کردند 
و امید است سهم دولت در تامین حمل و نقل عمومی 

افزایش یابد.
معاون  تغییر  رد  با  جدید  انتصابات  مورد  در  حناچی 
معاون  تغییر  که  این  بیان  با  شهرسازی  و  معماری 
شهرسازی در دستور کار نیست، گفت: چابک سازی 
شهرداری تهران جزو احکام بالادستی است و به زودی 
جزئیات این لایحه برای چابک سازی شهردای تهران به 

شورا ارائه می شود.
این  اینکه  به  اشاره  با  نیز  مورد رنگ در شهر  وی در 
موضوع یک دستور العمل است  و در مناطق مختلف از 
جمله ۷ و ۸ اقدامات خوبی صورت گرفته است، اظهار 
کرد: رنگین شدن شهر به معنای رنگ پاشیدن به شهر 
را  مهم  این  می توان  هنرمندان  با حضور  بلکه  نیست 

محقق کرد.
در  حضور  برای  شهرداری  پیشنهاد  درباره  حناچی 
مسکن  گفت:  استیجاری  و  اجتماعی  مسکن  طرح 
اجتماعی و مسکن مورد حمایت برعهده شهرداری ها 
است و شهرداری ها هم ابزار و هم انگیزه های لازم را 
شهرداری ها  قانون ۵۵  براساس  دارند.  زمینه  این  در 
پیشنهاد شده که شهرداری ها وارد این موضوع شوند و 
با موافقت هیئت دولت این اجازه به شهرداری ها داده 
شده و قرار است وزیر کشور سازوکار این مهم را تعیین 

کند.
وی در مورد سفر شش روزه مدیرعامل سازمان مدیریت 
بحران نیز با بیان این که باید این موضوع را بررسی کنیم 
اما  کنفرانس مدیریت بحران در یک اتفاق مهم جهانی 
است که سالی یک بار برگزار می شود و حضور مسوولان 
شهرداری در این کنفرانس مهم محل سوال ندارد، اظهار 
کرد: تجربه های مدیریت بحران کشورهای دنیا در این 

کنفرانس بیان می شود و بسیار مهم است.

خبر

به گزارش »دنیای هوادار«، سیده حمیده زرآبادی، عضو کمیته 
وزارت  گزارش  به  اشاره  با  یادداشتی  در  مجلس  ارتباطات 
ارتباطات مبنی بر پیشرفت ۸۰ درصدی شبکه ملی اطلاعات، 
معتقد است که حضور گسترده تجهیزات خارجی در زیرساخت 
در  تأمین کنندگان خارجی  به  فنی  وابستگی  و  این شبکه 
برخی حوزه ها نشان می دهد، همچنان تا دستیابی به الزامات 

تعیین شده در این حوزه فاصله قابل توجهی وجود دارد.
شبکه ملی اطلاعات را می توان راهبردی ترین پروژه زیرساخت 
ارتباطی فضای مجازی کشور دانست که در طول یک دهه 
گذشته اجرای آن همواره دستخوش فراز و نشیب ها متعدد 

بوده است.
شبکه ملی اطلاعات مطابق با تعریف مصوب برنامه پنجم 
توسعه کشور شبکه ای مبتنی بر پروتکل اینترنت )IP( به 
همراه سوئیچ ها و مسیریاب ها و مراکز داده،  به گونه ای است 
که درخواست های دسترسی داخلی و اخذ اطلاعاتی که در 
مراکز داده داخلی نگهداری می شوند به  هیچ  وجه از طریق 
خارج کشور مسیریابی نشود و امکان ایجاد شبکه های اینترانت 
و خصوصی و امن داخلی در آن فراهم شود. در واقع اصلی ترین 
کارکرد شبکه ملی اطلاعات تفکیک جریان اطلاعات با مبدأ و 
مقصد داخلی از شبکه جهانی اینترنت است که تا پیش از ایجاد 
شبکه ملی اطلاعات، نگهداری و فراخوانی آن ها تماماً در خارج 

از کشور صورت می گرفت.
در سال ۹۵ شورای عالی فضای مجازی مصوبه ای را با هدف 
تبیین الزامات فنی شبکه ملی اطلاعات تهیه و ابلاغ کرد 
و در ۶ محور تکالیفی را بر عهده وزارت ارتباطات قرارداد 
ارتباطات  مشخصه های  شامل  محورها  این  سرفصل  که 
در فضای مجازی کشور، استقلال شبکه، مدیریت شبکه، 
خدمات شبکه، امنیت و سالم سازی شبکه و درنهایت مدل 

اقتصادی شبکه ملی اطلاعات می شود.
متعددی  مفاد  در  می دهد  نشان  سند  این  تکالیف  بررسی 
فراهم کردن الزامات شبکه ملی اطلاعات به صورت مستقیم 
یا غیرمستقیم در گرو استفاده از تجهیزات مخابراتی با سطح 

امنیتی بالا است که دستیابی به آن جز با تکیه حداکثری بر توان 
تولیدات داخلی در حوزه تجهیزات راهبردی میسر نخواهد بود.

به عنوان  هوآوی  شرکت  مدیرعامل  بیان  راستا  همین  در 
کشور  فعلی  مخابراتی  تجهیزات  کننده  تأمین   اصلی ترین 
قابل توجه است، وی در بدو تأسیس این شرکت در رابطه با لزوم 
توجه به امنیت تجهیزات مخابراتی و استفاده از تجهیزات بومی 
می گوید: »کشوری که از سوئیچ های خارجی استفاده می کند 

بخشی از ارتش خود را در اختیار خارجی ها قرار داده است.«
با این توصیف وزارت ارتباطات در حالی مدعی است که ۸۰ 
درصد از تکالیف مربوط به الزامات فنی شبکه ملی اطلاعات 
به سرانجام رسیده است که فارغ از میزان ادعایی پیشرفت در 
پیاده سازی سایر الزامات، صرف وجود این حجم از تجهیزات 
خارجی در شبکه ملی اطلاعات نگرانی های جدی را در رابطه با 

رعایت الزامات زیر به وجود آورده است.

1. الزامات مرتبط با استقلال شبکه ملی اطلاعات
- عدم اتکای شبکه به شبکه های غیر از خود در تأمین کلیه 
زیرساخت ها و خدمات ارتباطی مورد نیاز داخل با ظرفیت و 

کیفیت لازم.
- پیشبرد نظام مند بومی سازی و حمایت از آن در لایه ها و ابعاد 
راه  بر اساس یک نقشه  به معنای حرکت  مختلف شبکه که 
جامع است که حداقل مشتمل بر تعیین حوزه های بومی سازی، 
اولویت ها، نقش ها، زمان بندی، اعتبارات و آینده  نگری های لازم است.

پایش  طراحی،  برنامه ریزی،  حوزه  در  فنی  کامل  اختیار   -
ارتقای لازم در حوزه  و  توسعه  قابلیت هرگونه  و  ارزیابی  و 
سیاست ها، معماری ها، فرآیندها و زیرساخت های فنی، ارتباطی 

و اطلاعاتی.

2 . الزامات مرتبط با مدیریت شبکه ملی اطلاعات
- خودگردانی در مدیریت برنامه ریزی، طراحی، تأمین منابع، 
اجرا، پشتیبانی، توسعه و پایش و ارزیابی با استفاده از توابع، 
فرآیندها و خدمات فنی در داخل کشور و با استفاده از نیروی 

انسانی متخصص داخلی.
- پشتیبانی از تأمین نیازهای قلمروهای حساس و یا دارای 
اولویت راهبردی با استفاده از توابع، فرآیندها و خدمات فنی 

اختصاصی یا دانش و افزارهای بومی شده.

3. الزامات مرتبط با سالم سازی و امنیت شبکه ملی 
اطلاعات

- حفاظت در مقابل تهدیدات بالقوه و بالفعل درونی و بیرونی.
- حفاظت در برابر اشِراف و نفوذ بیگانگان و مقابله با سوءاستفاده 

آنان از زیرساخت فضای مجازی کشور.
- پایداری و بازگشت پذیری در زیرساخت ها، خدمات و مدیریت.

موارد فوق نمونه هایی از الزامات تعیین شده در شبکه ملی 
اطلاعات هستند که استفاده از تجهیزات خارجی در شبکه ملی 
اطلاعات به صورت بالفعل و بالقوه رعایت آن ها را با اخلال مواجه 
کرده است و صرف جمع آوری تجهیزات آمریکایی از شبکه ملی 
اطلاعات و جایگزین کردن آن ها با سایر محصولات خارجی و 
به تبع آن ضرورت  استفاده از کارشناسان آن ها در بخش های 
پشتیبانی، نگهداری و به روزرسانی این تجهیزات، همچنان از 

موانع تحقق اهداف فنی شبکه ملی  اطلاعات به شمار می آید.
دستگاه های  و  ارتباطات  وزارت  می رسد  نظر  به  نهایت  در 
زیرمجموعه آن، در زمینه ارتقاء امنیت تجهیزات مورد استفاده 
در شبکه و همچنین برنامه ریزی مناسب برای استفاده از توان 
بومی صنعت تجهیزات مخابراتی کشور در شبکه ملی اطلاعات 

به سختی بتوانند نمره قابل قبولی بگیرند.
ضمن آنکه برای بررسی صحت این ادعا کافی است وزارت 
ارتباطات به جای طرح موضوع خودکفایی ۷۰ درصدی در 
تولید تجهیزات ثابت شبکه، گزارشی از نسبت استفاده از 
تولیدات داخلی به تولیدات خارجی در حوزه های مختلف 
است شورای  دیگر ضروری  از سوی  کند.  منتشر  شبکه 
عالی فضای مجازی به شکلی جدی تر مصوبات مرتبط با 
ملی  شبکه  راهبردی  تجهیزات  بومی سازی  و  جایگزینی 

اطلاعات را ابلاغ و پیگیری کند.

زرآبادی عنوان کرد؛  

امنیت شبکه ملی
اطلاعات در محاصره

تجهیزات  خارجی
ارتباطات  کمیته  عضو  زرآبادی،  حمیده  سیده 
مجلس گفت: حضور گسترده تجهیزات خارجی در 
زیرساخت شبکه ملی اطلاعات و وابستگی فنی به 
تامین  کنندگان خارجی، نشان می دهد تا دستیابی 

به الزامات تعیین شده، فاصله زیاد است.
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روزنامه

5 اقتصادی

هنگامی که اغلب مردم در جامعه، بیشتر 
خدمات و محصولات موردنظر خود را 
اینترنت جستجو می کنند بی شک  در 
بهینه  سرمایه گذاری  پرمنفعت ترین 
آن  کردن  سئو  قولی  به  یا  وب  سازی 
است. این مدل سرمایه گذاری درنهایت 
موجب زیادشدن مشتریان شما می شود.
مهم ترین ویژگی های بهینه سازی سایت 
بر  روانشناسی  مثبت  تأثیرات  هم  که 
مشتری می گذرند هم باعث بالا رفتن 
فروشنده  آرامش  و  اطمینان  و  اعتماد 
گرفتن  پیشی  از:  عبارت اند  می شوند 
و  سریع ترین  روش  این  رقیبان،  از 
بر  پیروزی  برای  روش  راحت ترین 
رقبا است از آنجاییکه جست وجوگران 
اینترنتی معمولاً بسیار به ندرت صفحاتی 
بررسی  را  گوگل  صفحه  اولین  از  غیر 
همانند  دیجیتال  بازاریابی  می کنند 
رقابتی هیجان انگیز برای جایگاه گرفتن 
در صفحه اول گوگل است تا مشتریان 
و خریداران احتمالی را به چنگ بیاورید. 
سئو  با  می توان  حساس  نبرد  این  در 
کردن وب سایت به راحتی پیروز میدان 

بود.

مورد بعدی فروش بیشتر است بدیهی 
است که با افزایش بازدید وب سایت و 
یا  احتمالی  مشتریان  تعداد  رفتن  بالا 
بالقوه ای که وارد سایت شما می شوند 
نکته  رفت.  خواهد  بالا  قطعاً  فروش 
بعدی توانایی برند سازی و برند شدن در 
سطوح بالاتر است با این روش راحت تر 
از آن چیزی که فکرش را بکنید علاوه 
بر تسلط روی بازار محلی برند خود را 
در سطوح کشوری و حتی جهانی بسیار 

بیش تر از حد تصور گسترش دهید.
منافع  وب سایت  بهینه سازی  انجام  با 
خواهد  بالایی  ماندگاری  به دست آمده 
داشت و در پی آن، شما احساس آرامش 
توأم با رضایت مندی دارید که با چیرگی 
هرچه  و  آورده اید  دست  به  رقیبان  بر 
بهینه سازی یا سئو سایت  شما درست تر 
هم  ماندگاری اش  باشد  گرفته  صورت 
از  بیشتر شده و روزانه حجم عظیمی 
مشتریان را به سمت سایت شما سوق 

خواهد داد.
بودن  شبانه روزی  بعدی  مهم  مورد 
که  معنی  این  به  شماست  کسب وکار 
زمانی که شما دست از کار کشیده اید 
یا  و  هستید  استراحت  حال  در  و 
خوابیده اید سایت بهینه شده شما دست 
معرفی  مشغول  و  برنمی دارد  تلاش  از 

شما به مشتریان اطراف شماست.
صرفه جویی در هزینه از نکات بارز این 
روش است بهینه سازی سایت ها که یکی 
از مؤثرترین راه های توسعه کسب وکار 
است هزینه چندانی برای شما ندارد و 

بسیار مقرون  به  صرفه است.

این  شدن  عملی تر  برای  راه  بهترین 
از  مفید  و  درست  استفاده  استراتژی 
علم روان شناسی است. هنگامی که دو 
کالایی  به  توجهشان  مختلف  شخص 
جذب می شود قطعاً مشاهدات مختلف 
و احساسات متنوعی را درک می کنند 
هر  برای  متفاوتی  و  جدید  تجربه  که 
یک خواهد بود به طبع آن واکنش های 
مختلفی را در پی خواهد داشت. حتماً 

برای شما هم سؤال پیش آمده که چرا 
کاربران برای خرید اجناس رقیب من 

بیشتر ترغیب می شوند؟!
رفتارها و برخورد انسان ها از المان های 
پذیرفت.  خواهند  تأثیر  متفاوتی 
مهم ترین فاکتوری که سبب بهینه شدن 
نکته  این  به  علم  می شود  شما  سایت 
می شود  موجب  چیزی  چه  که  است 
کلیک  شما  محصول  روی  بر  شخص 

با مطالعات نظری و  امر  این  کند، که 
عملی تئوری هایی که سبب بهینه شدن 
سایت ها نسبت به سایت های معمولی 
می شوند به دست آمده که به عنوان مثال 
فاکتورها  این  مهمترین  از  یکی 

»روانشناسی رنگ« است.
دانشمندان،  مطالعات  آخرین  براساس 
تنها ۹۰ ثانیه طول می کشد تا مشتری 
در مورد جنسی که قصد خرید آن را 

دارد تصمیم بگیرد. جالب است که بین 
۶۰ تا ۹۰ درصد این تصمیم ها بر اساس 
رنگ آن محصول است. بر همین اساس 
طراحان وب سایت و سئو کاران ماهر و 
زبردست هم بر این باورند که ترکیب 
عواطف  و  احساسات  می تواند  رنگ ها 
که  دهد  قرار  تأثیر  تحت  را  مشتری 
در هر کسب وکاری به نوبه خود مهم و 

حیاتی است.

مزایای روانشناسی در  بهینه سازی سایت ها

  دکتر علی قوامی 
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

همه  تقریبا  است؟  مرجعیت  دارای  شما  وبسایت  آیا 
سئوکاران به این نکته اذعان دارند که مهم ترین نقش را 
در موفقیت و یا شکست در رتبه بندی یک سایت اعتبارش 
بازی می کند. آیا وبسایت شما پیشرو و جلودار یک زمینه 
خاص یا کسب و کار به خصوصی است؟ به هر حال رسیدن 
به این سطح از مرجعیت بزرگترین هدف هر سایتی است.

مرجعیت دامنه، میزان و سنجشی از قدرت نام یک دامنه 
موتورهای  بندی  رتبه  فاکتور  و چند  از چندین  یکی  و 
جستجو است. این فاکتور که البته یکی از مهم ترین ها نیز 

هست خود به سه فاکتور زیر وابسته است:
::    قدمت

::    محبوبیت
::    اندازه

یا   DA نام  به  گیری  اندازه  مقیاس  با  تواند  می  سئو 
الگوریتم جستجوی  اعتبارسنجی شود.  دامنه  مرجعیت 
MOZ کیفیت هر سایت داده شده را براساس ترکیب 
بزرگ و پیچیده ای از عوامل از جمله فاکتورهای داخل و 
خارج سایت، به حساب آوردن چیزهایی مانند لینک دادن 
برگشتی دامنه ها با به دست آمدن امتیازی بین صفر تا 

صد می سنجد.
برای مثال سایت جدید یک برند دارای امتیاز صفر و سایتی 
با مرجعیت بسیار بالا ممکن است امتیاز ۸۰ از ۱۰۰ را 
کسب کند. مرجعیت دامنه به کسانی که در حوزه بازاریابی 
آنلاین فعالیت می کنند استاندارد و معیاری مفید به وسیله 

در نظر گرفتن وضعیت ظاهری سایت می دهد.
 MOZ از لحاظ فنی، مرجعیت دامنه معیار محاسبه شده
برای این مقوله است که یک دامنه احتمالا چه رتبه ای در 

نتایج جستجوی گوگل کسب خواهد کرد. این بر اساس داده 
های آفلاین از شاخص های وب Mozscape و شامل 
تعداد لینک، امتیازات MozRank و MozTrust، و 
بسیاری از عوامل دیگر است و یک مدل یادگیری ماشینی 
برای یافتن پیش بینانه الگوریتمی است که بهترین ارتباط 
را با رتبه بندی هزاران نتیجه جستجوی گوگل که ما پیش 

بینی می کنیم دارد.
بهتر است از مرجعیت صفحه )PA( و مرجعیت دامنه 
)DA( به عنوان معیارهای مقایسه هنگام انجام پژوهش 
میان نتایج جستجو و تعیین این که کدام صفحه یا سایت 
ممکن است اطلاعات و لینک های قدرتمندتر و بهتری 
نسبت به بقیه داشته باشد استفاده کنیم. در حالی که 
معیارهایی مانند MozRank می تواند به سوال هایی 
از محبوبیت لینک خام پاسخ بدهند و تعداد لینک ها می 
توانند مقادیر خام صفحه ها و سایت های لینک شده را 
نشان دهد اعداد مرجعیت معیار های سطح بالایی هستند 
که در تلاشند تا به این سوال پاسخ بدهند که »لینک های 
این صفحه از نظر کمک به رتبه بندی آن ها در عبارت های 

جستجو شده در گوگل چقدر قوی هستند؟«
حال سوالی که پیش می آید این است که »چگونه می توان 
مرجعیت دامنه را پیدا کرد؟«. معیارهای مرجعیت دامنه در 
بسیاری از پلتفرم های سئو و بازاریابی آنلاین در سراسر وب 
موجود است. شما می توانید مرجعیت دامنه را با استفاده 
نوار   ،MozBar  یا از  Open Site Explorer و 
ابزار سئو رایگان MOZ اندازه بگیرید. MOZ معیارهای 
مرجعیت را در همه کمپین های آنالیزی MOZ مانند 

Mozscape API ادغام می کند.

آیا مرجعیت برای سئو مهم است؟

نکته قابل توجه این است که چگونه می توان بر این معیار تاثیر 
گذاشت؟ برخلاف دیگر معیار های بهینه سازی وبسایت ، اثر 
گذاری مستقیم بر مرجعیت دامنه بسیار سخت و مشکل است 
 MozRank،( زیرا از مجموعه ای از معیار ها تشکیل شده
MozTrust، link profile و غیره( که هر یک تاثیر خود را 

بر این امتیاز می گذارد که البته این کار عمدا انجام شده است.
این معیار به این معناست که یک سایت تقریبا چقدر در 

گوگل رقابت پذیر است. از آنجایی که گوگل عوامل زیادی 
را به حساب می آورد معیاری که تلاش می کند تا آن را 
محاسبه کند نیز باید تعداد زیادی از عوامل را با هم ترکیب 
کند. لذا بهترین راه برای اثرگذاری بر روی این مورد، بالا 
بردن سئو کلی سایت است. به خصوص باید بر روی لینک 
پروفایل خود که بر MozRank و  MozTrust اثر می 

گذارد، تمرکز کنید.

بهترین عمل برای سئو چیست؟
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در سن 94 سالگی؛
مستند ساز رکورد دار اسکار 

درگذشت
دی ایِ پنی بیکر مستند ساز برنده جایزه اسکار در گذشت.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ورایتی، دی ایِ پنی 
بیکر، کارگردان و تصویربرداری که بیشتر با فیلم های مستند 
کلاسیک از جمله »به پشت سر نگاه نکن« )۱۹۶۷(، »اتاق 
 )۲۰۰۲( آزادی«  در  استریچ  »الین  و   )۱۹۶۸( جنگ« 

شناخته می شود در سن ۹۴ سالگی در گذشت.
زمینه  در  مستندهایی  شامل  بیکر  پنی  دیگر  فیلم های 
موسیقی و خوانندگان است که می توان فیلم های »۱۰۱«، 
»پایین کوه ها« و »ای برادر! کجایی؟« را نام برد که داستان 
لیتل  الینگتون،  لنون، دوک  موسیقیدان هایی مثل جان 

ریچارد را روایت کرده است.
این کارگردان در سال ۲۰۱۳ به اولین کارگردانی تبدیل شد 
که جایزه افتخاری اسکار را از این آکادمی دریافت می کند. او 
و همسرش که بیشترین فیلم های خود را دهه های گذشته 
ساخته اند، در سال ۱۹۹۴ در بخش بهترین مستند سال 

برای »اتاق جنگ« نامزد شدند.
آن ها در سال ۲۰۰۴ نیز در بخش بهترین کارگردانی مستند 
در ژانرهای مختلف از جوایز امی نامزد شدند که باز هم دست 
خالی آن را ترک کردند. پنی بیکر در سال ۲۰۰۵ نیز از انجمن 
بین المللی مستند سازها جایزه دریافت کرده بود. اخیرا او و 
همسرش، مستندی را برای شبکه HBO به نام »باز کردن 

قفل قفس« ساخته بودند که در مورد حقوق حیوانات بود.
او در ابتدا در رشته مهندسی مکانیک و در سال ۱۹۴۷ فارغ 
التحصیل شد، اما او در نهایت به فیلمسازی علاقه مند شد و 

اولین فیلم مستند خود را در سال ۱۹۵۳ ساخت.

فیلمساز ایرانی عضو آکادمی 
فیلمسازان جشنواره  لوکارنو شد

علیرضا قاسمی فیلمساز ایرانی در هفتاد و دومین دوره 
جشنواره فیلم لوکارنو به عنوان یکی از اعضای آکادمی 

حضور دارد.
فیلمساز  قاسمی  علیرضا  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
دوره  دومین  و  هفتاد  فیلمسازان  آکادمی  در  ایرانی 

جشنواره لوکارنو سوییس حضور دارد.
آکادمی فیلمسازان جشنواره لوکارنو هر سال با دعوت از 
ارتباط  برای  را  پلی  روز جهان،  فیلمسازان جوان  برترین 
منتقدان، فعالان صنعت سینما و فیلمسازان برقرار می  کند.

در هفتاد و دومین دوره  جشنواره  لوکارنو، علیرضا قاسمی 
از  ایرانی در کنار استعدادهای جوان دیگری  فیلمساز 
کشورهای چین، سوییس، ایتالیا، هلند، فرانسه، نپال و ... 
در این رویداد شرکت می کند. هم چنین در این جشنواره 
مسترکلاس هایی با حضور بزرگان سینما در این دوره 
برگزار خواهد شد. علیرضا قاسمی فیلمساز ایرانی پیش 
طلای  نخل  نامزد  ناهار«  »وقت  کوتاه  فیلم  با  این  از 
جشنواره ی کن بوده است و در بیش از ۱۰۰ جشنواره  
جهانی حضور داشته و به تازگی فیلم کوتاه خود با نام 

»بهتر از نیل آرمسترانگ« را به پایان رسانده است.

حمید فرخ نژاد تهیه کننده فیلم 
احسان عبدی پور می شود

حمید فرخ نژاد بازیگر قرار است اولین تهیه کنندگی 
فیلم سینمایی خود را با »میجر« به کارگردانی احسان 

عبدی پور تجربه کند.
 با انتشار لیست متقاضیان شورای پروانه ساخت سازمان 
سینمایی، حمید فرخ نژاد بازیگر سینما و تلویزیون قصد 
به کارگردانی احسان  را  فیلم »میجر«  تازگی  به  دارد 

عبدی پور بسازد.
حال باید دید این بازیگر سینما قصد دارد فعالیت خود 

در بازیگری را کم رنگ کند.

خبر

رضا تواضعی

یادتان  را که  حمید کریمی دوست داشتی 
هست؟ همان مرد مشتی و شریفی که چندی 
پیش از مدیریت و تدبرش در کسوت رئیس 
اتاق اصناف کرج نوشتیم و مرام و مردانگی 
و  دردمندان  از  دستگیری  در  معرفتش 
دربندان در لباس کاسبی که به واقع حبیب 
خداست را یادآور شدیم. حالا ایشان  بعد از 
اینکه استعفایش از سمت ریاست اتاق اصناف 
با هیاهوی زیادی همراه شد  و دوستداران 
شهرمان ایشان را دوباره بر سردست گرفتند 
تا به اتاق اصناف برگردد و در کسوت دبیر به 
خدماتش ادامه دهد، فرصت را از دست نداده 
و بر صراط پیشین باز برای دست گیری دو 
زندانی دربند که به قصاص محکوم شده اند 
آستین ها را بالا زده تا به قول خودش نگذارد 

خون با خون شسته شود.

خبر دار شدیم که ایشان برای اینکه رضایت 
تحرکات  سلسله  یک  بگیرد،  را  دم  اولیای 
قبل  از  استان  خیرین  با  همراه  را  وسیعی 

انجام داده و توانسته تاحدودی رضایت اولیاء 
دم و عزیز از دست دادگان را به دست آورد 
و برای اینکه این رضایتمندی را تثبیت کند، 
دست به کار تشکیل یک کمپین نجات زده و 
دست یاری خواهی به ما اصحاب رسانه دراز 
کرده است که صد البته برماست که دست 
این مرشد و مراد دیرمنش و روش پهلوانی را 
که برای این صدقه ی جاریه و خیر کثیر بلند 
شده، بگیریم و یاری کنیم تا آن شود که هم 
احساسات مذهبی مان می خواندمان و هم 

حس انسانیتمان فرمان می دهد.
برای اینکه از چند و چون این حرکت خیرانه 
به  تا  شدیم  آن  بر  شویم  دار  خبر  بیشتر 
ایشان تماسی برقرار کنیم که ایشان با همان 
از سلام  باصفا و آرام و متینش بعد  صدای 
از  تقدیر کردند  و  تشکر  ابتدا  احوالپرسی  و 
اصحاب رسانه و قلم که در این حرکت خیرانه 
قدم پیش گذاشته اند و روز خبرنگار را هم 
پیشاپیش به همه ارباب جراید و خبرنگاران و 
روزنامه نگاران تبریک گفتند و سپس اینطور 
شکل  کرج  در  زیبایی  دادند:»حرکت  ادامه 
با خواست و درخواست خالصانه  گرفته که 
خیرین و مردم کرج و شما ارباب رسانه می 
تواند به پیش رود و به سرمنزل مقصود برسد. 
خداوند رئوف و رحمان و رحیم است و گرچه 
قصاص را حق قطعی اولیای دم می دانیم اما 
ریخته شدن خون دو بچه مسلمان، با اینکه 
خطایی بزرگ مرتکب شده اند را هم دور از 
رافت اسلامی می دانیم. خوشبختانه خانواده 
گرانقدر اولیای دم بعد از رفت و آمدهای بسیار 
خیرین به خدمتشان بزرگوارانه حاضر شدند 
این  اینکه  برای  و  به دیه رضایت دهند  که 
دیه حاضر شود دادگاه هم مساعدت کرده و 
۴۵ روز دیگر به ما وقت داده است تا آن را 
برای خانواده های محترم عزیز از دست داده 
مهیا کنیم. از آن جایی که خانواده خطاکاران 
از طبقات بسیار ضعیف و فقیر جامعه هستند 
و به واقع کسی را ندارند که بتواند رقم دیه را 
برای خون بهای فرزندشان تهیه کند دست به 
کار شدیم و قرار شد با کمک شما رسانه های 
محترم استان پرچم رافت و مرام و انسانیت را 
در استانمان بالا ببریم و نگذاریم خون دو بچه 
مسلمان ولو خطاکار به زمین بریزد و چشم 
دو مادر سینه سوخته دیگر به در دوخته شود 
و حالا که اولیاء دم؛ منت بر سر این فرزندان 
است  قرار  و  اند  گذاشته  استانمان  خطاکار 
این دو  به  بها  ازای خون  فرصتی دوباره در 

بدهند، اجازه ندهیم خون با خون پاک شود.

به همین منظور در روز عید قربان در راستای 
این پویش و کمپین انسانیت قرار است مسابقه 
ای با حضور بزرگان ورزش چون علی پروین و 
علی دایی و عادل فردوسی پور برگزار شود و 
مردم خوب و خیر و با شرف و رافت شهرمان 
به خاطر صفای قدم خودشان و این بزرگان، 
گلریزانی داشته باشند تا مبلغ باقی مانده این 
خون بها هم که قبلا مقداری از آن توسط 
برخی خیرین استان و البته مقدار ۴۰ میلیون 
هم توسط خبرنگاران و روزنامه نگاران استان 
و ۱۴۰ میلیون توسط موسسه خیریه »چتر 
نجات« جمع شده بود، گردآوری شود و در آن 
روز شاهد آزادی این دو جوان نادم که هفت 
سال است به خاطر این خطا پشت میله های 

زندان هستند باشیم.
ایشان در انتها در حالی که به وضوح صدایش 
حالتی احساسی  و حماسی گرفته بود با همان 
ادبیات لوتی منش و مردانه اش  گفت حتما  
روز دوشنبه شاهد  و کرم مولا در  به لطف 

آزادی این دو بچه مسلمان نادم خواهیم بود 
و نخواهیم گذاشت انسانیت و لوتی گری و 
غیرت و مرام و مردانگی در استان زمین بخورد 
و شما بچه های مطبوعات باید در این عرصه 
سنگ تمام بگذارید تا این درخت غیرت و 

گذشت و رافت زمین نخورد.
حمید خان کریمی سپس مرشدانه گفتند:»من 
همیشه گفتم هیچ کس در دنیا نمی تواند ما 
را تحریم کند اگر خودمان همدیگر را تحریم 
نکنیم.  هیچ کس نمی تواند ما را زمین بزند 
اگر ما خودمان همدیگر را زمین نزنیم. دوشنبه 
روزی است که می خواهیم ثابت کنیم همه 

این ها را.«
ما هم که از این همه شور و حرارات این 
ناخوآگاه  بودیم  آمده  وجد  به  بزرگ  مرد 
کنارت  هم  ما  مرشد  گفتیم:»رخست 
هستیم با دست و قلممان و هر آنچه عزیز 
با مرامی چون شما بگوید. وعده ما دوشنبه 

عید قربان«

اجازه ندهیم خون با خون پاک شود!

در اولین نشست هیات مدیره انجمن صنفی 
منتقدان و نویسندگان آثار سینمایی خسرو 

دهقان رییس این انجمن شد.
ملکی  کامران  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
بازرس انجمن صنفی منتقدان و نویسندگان 
آثار سینمایی اعلام کرد در اولین نشست هیات 
مدیره این نهاد صنفی و در یک تعامل و تفاهم 
صمیمانه هر یک از اعضا در مسئولیت های 

داخلی انجمن قرار گرفتند.
وی افزود: بر اساس این تعامل خسرو دهقان 
به اتفاق آرا ریاست هیات مدیره انجمن را به 

عهده گرفت و جواد طوسی در این دوره ترجیح 
داد به عنوان نایب رییس انجمن در کنار خسرو 

دهقان قرار گیرد.
ملکی عنوان کرد: جعفر گودرزی که در ۲ دوره 
اخیر بالاترین رای را در مجامع عمومی انجمن 
کسب کرده بود با تمایل خود از سمت های 
پیشین کناره گیری کرد و صرفا مسئولیت 

سخنگویی و خزانه داری انجمن را پذیرفت.
بازرس انجمن صنفی منتقدان و نویسندگان 
آثار سینمایی تصریح کرد: از سویی دیگر علی 
علایی در کمیته سه نفره عضویت انجمن قرار 

گرفت و سپیده ابرآویز هم بر اساس مصوبه 
شورای مرکزی پیشین، دبیری جشن نوشتار 
انجمن را برای برگزاری دوره ای پربار عهده دار 

شده است.
وی در پایان گفت: خوشبختانه مسئله ثبت 
انجمن در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
با پیگیری جعفر گودرزی سرعت گرفت و به 
انجمن  اتمام رسید و به زودی شناسه ملی 
صادر می شود و هویت قانونی و مستقل انجمن 
صنفی منتقدان و نویسندگان آثار سینمایی 

شکل می گیرد.

خبر   روز
»خسرو دهقان« رئیس انجمن منتقدان و نویسندگان سینمایی شد
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به موجب پرونده کلاسه  ۹۸۰۴۱۳ این  اجرا و دادنامه واجرائیه صادره از شعبه 
۲دادگاه خانواده شهرستان  فردیس له مهناز قره چایی وعلیه آقای عیسی قوانلو 
که  محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ ۱۷۱/۸۵۹/۰۰۰ریال  بابت اصل 
خواسته درحق محکوم له ومبلغ ۸/۵۹۲/۹۵۰ ریال نیم عشر دولتی  با توجه به 
اینکه اجراییه صادره به محکوم علیه  ابلاغ شده ودر مهلت مقرر نسبت به اجرای 
حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له به منظور استیفای محکوم به 
وهزینه اجرایی اموال  غیر منقول متعلق به  محکوم علیه شامل سه تخته فرش 
۶ متری از سوی این اجرا توقیف وتوسط کارشناس رسمی دادگستری به شرح 
زیر توصیف وارزیابی شده ومقرر است در مورخ ۹۸/۶/۱۳از ساعت ۸الی۹ در محل 
اجرای احکام مدنی دادگاه حقوقی فردیس از طریق مزایده  بفروش می سد. مزایده 

از مبلغ ۱۸۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال  نظریه کارشناسی شروع می شود و مال متعلق به 
کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید. ده درصد وجه مزایده فی المجلس 
بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف مدت یک 
ماه از وی وصول خواهد شد. و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک 
مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد. درصورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه 
مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط 
و مزایده تجدید می گردد.  هزینه های نقل وانتقال به عهده محکوم علیه است 
واز محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف یک هفته از تاریخ 
مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به 
اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده بنام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا« طالبین 

به شرکت در مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع این اجراء از مال 
مورد مزایده بازدید نمایند.چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در 

همان ساعت ومکان برگزار خواهد شد . 
مال مورد مزایده وبهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:

اموال تعرفه شده عبارت است از ۱- یک جفت فرش دستباف ۶متری زمینه لاک ۲- 
یک تخته فرش ۶متری دستبافت ۶متری زمینه لاک که باتوجه به وضعیت وکیفیت 
وکمیت فرشها ارزش هریک از فرشها جهت پایه مزایده ۶۰/۰۰۰/۰۰۰مجموعا سه 

فرش ۱۸۰/۰۰۰/۰۰۰ریال براورد می گردد.  /  98/1606/ف
آدرس ملک مورد مزایده فردیس کانال غربی - انتهای نسترن غربی - پ ۶۶

دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری فردیس  سید جلیلی  

آگهی مزایده اموال  غیر منقول _  نوبت اول 

می گویند  که  باشید  شنیده  شاید 
هفته  در  دقیقه  باید ۱۵۰  بزرگسالان 
یا  باشند  داشته  متعادل  بدنی  فعالیت 
نبودِ آن را با ۷۵ دقیقه فعالیت شدید 
جبران کنند. شنا کردن، راهی عالی برای 
درگیر کردن تمام بدن است و می تواند 
به سیستم قلبی عروقی شما سامان دهد. 
یک ساعت شنا کردن، تقریبا به اندازه 
می سوزاند  کالری  دویدن  ساعت  یک 
بدون اینکه به استخوان ها و مفاصل شما 

فشار بیاورد.
در ایالات متحده، شنا کردن چهارمین 
سرگرمی محبوب است اما چرا؟ دلایل 
به یک  را  دارد که شنا  بسیاری وجود 
در  را  آن  می کند.  تبدیل  سالم  تفریح 

ادامه با شما در میان می گذاریم.

تمام عضلات درگیر می شود
یکی از بزرگترین فواید شنا این است 
که واقعا تمام بدن را درگیر می کند، از 
را  قلب  پا. شنا، ضربات  انگشت  تا  سر 
افزایش می دهد، بدون اینکه بدن را دچار 
استرس کند. ماهیچه انگشت ها را درگیر 
می کند، قدت بدنی را افزایش می دهد 
و استقامت را نیز به حداکثر می رساند. 
شنا در پنج شیوه متفاوت، می تواند در 
برنامه روزانه شما باشد: کرال سینه، کرال 
پشت، شنای پهلو، پروانه و آزاد. هرکدام 
از این ها، ماهیچه های متفاوتی را درگیر 
می کنند و از سوی دیگر آب نیز مقاومت 
مهم  می دهد.  نشان  خود  از  متعادلی 
نیست چطور شنا کنید، شما در حال 
خود  بدن  متفاوت  از عضلات  استفاده 
هستند و آن ها را با آب درگیر می کنید.

اعضای داخلی نیز درگیر می شوند
افتاده اند،  کار  به  در حالی که عضلات 
سیستم قلب و عروق نز درگیر می شود. 

شنا کردن باعث می شود قلب و ریه ها 
قدرتمند شوند. شنا کردن آنقدر خوب 
را  مرگ  ریسک  می گویند  که  است 
آدم ها  با  قیاس  در  می دهد.  کاهش 
ریسک  درصد  پنجاه  تا  شنا  غیرفعال، 
مرگ و میر را کاهش می دهد. تحقیقات 
مشکل  حل  باعث  شنا  می دهد  نشان 

فشار خون پایین و قندخون می شود.

برای مصدومیت  یا افرادی که 
آرتروز یا بیماری دارند

برای  بی خطر  تمرین  یک  کردن،  شنا 
کسانی که آرتروز، مصدومیت، معلولیت 
و مشکلاتی که ورزش کردن را سخت 
شمار  به  موهبت  یک  دارند،  می کند، 
می رود. شنا می تواند باعث کاهش درد 
از مصدومیت  ریکاوری پس  تسریع  یا 
و  شنا  داد  نشان  تحقیق  یک  شود. 
درد  کاهش  باعث  دوچرخه سواری 
افرادی می شود که آرتروز شدید دارند و 
همینطور باعث می شود پس آن، راحت تر 
از بدن خود کمک بگیرند. جالب تر اینکه 
نشد.  دیده  دسته  دو  این  بین  تفاوتی 
تمریناتی به خصوص در آب برای افراد 
دارای آرتروز وجود دارد که می توان از 

آن ها جهت بهبود استفاده کرد. 

مفید برای افراد دارای آسم
محیط مرطوب استخرهای داخل سالن، 
این حضور را به تمرینی عالی برای افراد 
دارای آسم تبدیل می کند. نه فقط اینکه، 
تنفس حین ورزش یا حتی نگه داشتن 
می شود  ریه  کارایی  افزایش  باعث  آن، 
تقویت  فرد  در  را  تنفس  کنترل  بلکه 
می کند. از سوی دیگر تحقیقات نشان 
می دهد گاهی شنا کردن به دلیل مواد 
شیمایی داخل آب، ممکن است باعث 
افزایش ریسک آسم شود. با دکتر خود 

کردن  شنا  ریسک های  خصوص  در 
امکان،  صورت  در  و  کنید  صحبت 
استخری را انتخاب کنید که آب شور 

دارد و از کلر استفاده نمی کند.

 MS  مفید برای افراد دارای
افرادی که بیماری هولناک MS دارند، 
استفاده  شنا  کیفیت های  از  می توانند 
بدن  شدن  شناور  باعث  آب  کنند. 
جریان  در  آن،  به  اینطور  و  می شود 
آب  می کند.  کمک  ورزشی  تمرینات 
همینطور مقاومت مخصوص خود را دارد 
که برای این بیماران مفید است. در یک 
تحقیق مشخص شد بیست هفته شنای 
 MS دارای  بیماران  در  را  درد  مرتب، 
می دهد.  کاهش  چشمگیر  طرزی  به 
خستگی، افسردگی و ناتوانی در این افراد 
پس از این مدت، کاهش جدی پیدا کرد.

مشعلِ کالری ها
سوزاندن  برای  موثر  راهی  کردن  شنا 
کیلویی،  هفتاد  فرد  یک  است.  کالری 
متوسط،  با سرعت  شنا  با یک ساعت 
فرد  همین  می سوزاند.  کالری   ۴۲۳
اگر با حداکثر قدرت شنا کند، در یک 
ساعت ۷۱۵ کالری می سوزاند. یک فرد 
ساعت  یک  طی  می تواند  کیلویی  نود 
بین ۵۲۸ تا ۸۹۲ کالری بسوزاند. یک 
فرد ۱۰۸ کیلویی می تواند بین ۶۳۲ تا 
این  قیاسِ  در  بسوزاند.  کالری   ۱۰۶۸
اعداد با سایر ورزش هایی که ضرر کمی 
فرد  یک  گفت  باید  دارند،  روی جسم 
۷۰ کیلویی با یک ساعت پیاده روی و 
کالری  کیلومتر، ۳۱۴  طی کردن ۵.۵ 
می سوزاند. یک ساعت یوگا ساعتی ۱۸۳ 
کالری می سوزاند. یک ساعت دویدن با 
دستگاه الپتیکال )اسکیت فضایی( ۳۶۵ 

کالری می سوزاند.

بهبودِ خواب
خواب  می شود  باعث  کردن  شنا 
آسوده تری داشته باشید. در یک تحقیق 
از افراد مسن با بی خوابی مشخص شد 
که ورزش کردن باعث افزایش کیفیت 
بیداری و خواب می شود. پنجاه درصد 
به  خود  خواب  کیفیت  در  افراد،  این 
نتایجی بسیار بهتر رسیدند. این تحقیق 
روی شیوه های متفاوت تمرینات ورزشی 
مانند الپتیکال، تردمیل، دوچرخه، استخر 
و ورزش کردن با ویدئو انجام شده بود. 
شنا برای افراد بسیاری با سطوح متفاوت 
جسمی قابل استفاده است؛ برای کسانی 
دارند.  ناتوانایی هایی  دویدن  بابت  که 
شنا باعث می شود افراد مسن راحت تر 

بخوابند. 

بهبود حال لحظه ای
تحقیقات بین گروهی از افرادی که زوال 
عقل )آلزایمر( داشتند، نشان داد که با 
یک برنامه مرتب دوازده هفته ای شنا یا 
وابسته به آب تنها حال جسمی افراد را 
بهتر نمی کند، بلکه خلق و خو و حالت 
روانی آن ها را نیز در شرایط بهتری قرار 

می دهد.

کنترل استرس
به  افرادی  رو  تحقیقی  تایپه  دانشکده 
خصوص، قبل و بعد از شنا برای دسته ای 
آدم انجام داد. این افراد ۱۰۱ نفر بودند 
که ۴۱ نفر از آن ها پیش از شنا بابت 
استرس  احساس  زندگی،  سریع  ریتم 
هنوز  که  افرادی  از شنا،  داشتند. پس 
استرس خود را حفظ کرده بودند، تنها 
هشت نفر بودند. تحقیقات بیشتری در 
این خصوص نیاز است اما همین تحقیق 
کاهش  در  را  درمانی  آب  اثر  کوچک 

استرس تاحدود بسیاری مشخص کرد.

امن در دوره بارداری
زنان باردار و فرزندانشان، نیز می توانند 
یک  شوند.  بهره مند  کردن  شنا  از 
تحقیق در حیوانات نشان داد که شنا 
بارداری،  دوره  در  مادر  موش ِ  کردن 
از  پس  فرزندان  هوش  افزایش  باعث 
کم  باعث  همینطور  است.  شده  تولد 
شدن احتمال »کاهش خون و اکسیژن 
رسانی« به برخی نقاط خاص بدن مادر 
برای کودک،  فواید  از  است. جدا  شده 
ماهه  سه  دوره  سه  هر  در  کردن  شنا 
بارداری منفعت های خاص خود را دارد. 
نتایج یک تحقیق نشان داد شنا کردن 
حتی در استخرهای کلردار، خطری برای 
بانوان باردار ندارد. در واقع احتمال زایمان 
زودرس در زنانی از ابتدای دوره حاملگی 
تا میانه آن شنا کرده اند، کاهش یافته 
است.  با این حال بسیاری از زنان باردار با 
محدودیت های فراوانی در این دوره روبرو 
می شوند و به همین منظور، بهتر است 

پیش از برنامه ریزی روزهای شنا، با دکتر 
صحبت شود. 

خوب برای کودکان
دقیقه  شصت  حداقل  به  کودکان 
ایروبیک در روز نیاز دارند.  تمرین های 
لازم نیست این حتما مانند یک تمرین 
روزمره باشد، می تواند شنا کردن باشد 
به  نیز  برای کودکان سرگرم کننده  که 
شمار می رود. کودک شما می تواند در 
کلاس های شنا شرکت کند یا در یک 
و  نامنظم  کلاس های  باشد.  شنا  تیم 
گاه گاه شنا می تواند انگیزه ای عالی برای 

از جا بلند کردن کودکان باشد.

ارزان است
کردن  شنا  ورزش ها،  سایر  نسبت  به 
ورزش ارزانی به شمار می رود. بسیاری 
از استخرهای خوب، رقم معقولی برای 

مبلغ ماهانه دارند.

چرا باید »شنا« را جدی بگیرید؟
سبک زندگی

همکار گرامی ، جناب آقای پیمان بیک
درگذشت همسر گرامی برادرتان که از همکاران فعال و خوب ما در عرصه مطبوعات استان البرز 
بوده، موجب تالم خاطر گردید. ضمن عرض تسلیت، برای آن مرحومه طلب آمرزش و مغفرت 

و برای شما و بازماندگان، صبر و شکیبایی مسئلت داریم.
روزنامه دنیای هوادار
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مجید  سعیدی

جعفر کاشاني براي خیلي ها هنوز ناشناخته 
است. رئیس هیئت مدیره پرسپولیس که 
سابقه کاپیتاني پرسپولیس و تیم ملي را 
دارد فقط یک چهره ورزشي نیست. او از 
مدیران سطح اول ورزشي و در عین حال 
از دیپلمات هاي منحصر به فردي است که 
وزارت خارجه نیز خدمات این مرد ارزشمند 
را از یاد نخواهد برد. همانطور که شاهین 
خدمات این مرد ارزشمند را فراموش نمي 
کند. تاریخ ایران، خدمات ارزنده ایشان را 
در ماندگاري سه جزایر استراتژیک درخلیج 
فارس از یاد نمي برد. آن هم در سخت 

ترین شرایط کشور در سال ۵۸.

پرسپولیس  در  حضورش  با  جعفرخان 
منشاء خدمات ارزنده اي است؛ مردي که 
همواره و به درستي دغدغه باشگاهداري 
دارد طي سه سال با تدابیر و اندیشه هاي 
مدیریتي خود پرسپولیس را در جایگاهي 

قرار داد که امروز شاهدش هستم.
اغراق نیست! پرسپولیس طي بیست سال 
از مدیریت عابدیني )!( چه  اخیر و پس 
زماني این گونه ثبات داشت که اکنون دارد؟

همین ماجراي برانکو که بدبیني هایي را 
متوجه جعفرخان کرد، از نظر بگذرانید. 
همان روزهایي که برانکو در بدو ورودش با 
چند شکست رو به رو شد، اگر جعفرخان با 
صلابت و با اقتدار و دوراندیشي و برخلاف 
بعضي ها که با وي دشمني کردند پاي 
برانکو نمي ایستاد آیا این نتایج درخشان 
و تاریخي و به یاد ماندني حاصل مي شد؟

کاشانی همانطورکه در وزارت خارجه یک 
افتخار تاریخي رقم زد، در پرسپولیس هم 
در سخت ترین شرایط افتخاري ماندگار به 

یادگار گذاشت.

در  را  پرسپولیس  درستي  به  که  مردي 
قواره رئال و بارسلونا بر مي شمارد آگاهانه 
صحبت از توسعه فرهنگي و اقتصادي به 
موازات موفقیت فوتبالي مي کند. ادعایي 

که کمتر کسي درک آن را دارد.
باید  ایران  خادم  هاي  گفته  درک  براي 
باشگاه شاهین در محله نارمک را از نزدیک 
دید و آن را با ۲۰ سال پیش که فقط یک 
زمین چمن فوتبال بود مقایسه کرد! براي 
شناخت جعفر کاشانی باید پرسید ورزشگاه 
اختصاصي پرسپولیس و استقلال چگونه در 

تملک آن ها قرار گرفت.
باشگاه مي کند.  از  جعفر خان صحبت 
ساختاري که قادر است مثل اسپانیا و ایتالیا 
انگلیس و آلمان و... در سیاست هاي  و 
کشور و پارلمان و دولت حتي قوي تر از 

احزاب تاثیر گذار باشد.
است.  مطالعه  نیاز  ایران  خادم  شناخت 
ظاهرا  که  است  اي  سرمایه  خان  جعفر 
طرفدار پرسپولیس ارزش آن را هنوز درک 

نکرده است...

هیچ  فعلا  گفت:  پرسپولیس  سرمربی 
تغییری نداریم و می  خواهیم یک بازیکن 
خارجی بگیریم و کسی از لیست بیرون 

نخواهد رفت.
گابریل  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
کالدرون در حاشیه تمرین امروز مقابل 
خبرنگاران قرار گرفت و گفت: من خیلی 
کار  خوب  و  هستم  راضی  بازیکنان  از 
می کنند و در مسابقات تدارکاتی آماده تر 
از قبل هستند. با روحیه و توانایی بازیکنان 
آشنا شدند و در خیابان از رفتار هواداران 
خوشحال هستم. از غذا و موزیک ایران 

هم خیلی راضی هستم.
کالدرون در خصوص عدم جذب مایگا 
گفت: دکتر گفتند از نظر پزشکی آمادگی 
ندارد و ما باید فکر دیگری کنیم. طی ۴۸ 
ساعت آینده مدیرعامل راهکار جدیدی 

برای حل این مشکل پیدا خواهد کرد.
در  هم چنین  پرسپولیس  سرمربی 
در  نوراللهی  کاپیتانی  شایعه  خصوص 
پرسپولیس گفت: من انتخاب نمی کنم و 

کاپیتان مشخص نیست. اگر سید جلال 
بازی نکند آن موقع مشخص می شود 
که چه کسی کاپیتان است. الان هیچ 
چیزی مشخص نیست و اگر سید نباشد 
بعدا مشخص می شود چه کسی توانایی 
کاپیتانی خواهد داشت. من دوست دارم 
سید جلال کاپیتانم باشد اما به خاطر 
مصدومیتش این اتفاق نخواهد افتاد و فعلا 
تمرکز من روی این موضوع نخواهد بود. 

وی درباره سیدجلال و استفاده از او 
در ترکیب پرسپولیس نیز گفت: 
ما  برای  مهمی  بازیکن  سید 
خواهد بود و یک نمونه از بازیکن 

حرفه ای با روحیه بالا است. سن 
او بالاست و همانقدر 

هم با تجربه است. 
دلیل  همین  به 
شادی بیشتری 
به ما می دهد. او 
به پایان دوره 
خود  بازی 

رسیده و طبیعی خواهد بود و برای هر 
بازیکنی رخ می دهد. ولی بازیکن مهمی 

برای ما است.
کالدرون در مورد جذب مهاجم خارجی 
دیگر نیز گفت:»مدیرعامل با گزینه جدید 
از شب گذشته شروع به صحبت کرده 
بازیکن مورد نظر ما  است. یکی از سه 
برزیلی است. من یک ویژگی مشخصی از 
بازیکنان می خواهم و نمی خواهم بازیکن 
گزینه  سه  باشیم.  داشته  قرضی 
تصمیم  آن ها  تا  دادم  باشگاه  به 

بگیرند.«
جدایی  پرسپولیس  سرمربی 
رد  را  تیم  این  از  دیگر  بازیکنان 
کرد و گفت: فعلا هیچ 
و  نداریم  تغییری 
یک  می  خواهیم 
خارجی  بازیکن 
و  بگیریم 
بیرون  کسی 
نخواهد رفت.

پرسپولیس مثل سه جزایر؛

»جعفر کاشاني« خادم واقعي ایران!
کالدرون؛

سیدجلال مهم ترین بازیکن و کاپیتان ماست


